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PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2009 

z XXXVIII sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła si ę w dniu  29 lipca 2009 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 
 
 
Początek obrad godz. 10.00 
Na stan 34 radnych w sesji udział wzięło 32 radnych. 
Nieobecni radni: Jerzy Borowczak, Piotr Skiba 
 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 
Przewodnicz ący Rady Miasta BOGDAN OLESZEK  
Otworzył i przewodniczył obradom sesji Rady Miasta Gdańska.  
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Proszę państwa, jest to nadzwyczajna sesja, zwołana na wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska. Państwo mają przed sobą porządek obrad. 
Porządek obrad został zaproponowany przez wnioskodawcę, aby sesja 
się odbyła. Jak państwo wiedzą nie moŜemy zmieniać porządku obrad, 
chyba, Ŝe za zgodą tych którzy wnioskowali o zwołanie sesji. 
Przegłosujemy w tej chwili porządek obrad. Kto z pań i panów radnych 
jest za tak zaproponowanym porządkiem obrad? 
 

za    - 23 
      przeciw    -   0 
      wstrzymało si ę   -   0 
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Sprawiedliwości, Ŝe wniosek formalny o zamknięcie listy mówców 
dotyczy tych mówców, którzy chcą się jeszcze zgłosić a nie tych, którzy 
sie do tej pory zgłosili. To chyba nie jest jeszcze dla wszystkich jasne 
sądząc po reakcji z poprzedniego głosowania. Dlatego moŜe zgodnie z 
sugestią pana radnego Kamińskiego naleŜałoby wysłać ich na jakiś 
specjalny kurs. Dziękuję.  
 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Zgłoszony jest pan Wiecki,  pan Kaczmarek, pan Grabski. Kto 
z pań i panów jest za zamknięciem listy mówców? Proszę o naciśnięcie 
przycisku i podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 
głosu? 
 

za    - 17 
      przeciw    - 13 
      wstrzymało si ę   - 1 
 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG 
Lista mówców została zamknięta. Według kolejności pan Krystian 
Kaczmarek.  
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie przewodniczący, wysoka rado, panie prezydencie. Szkoda, Ŝe pan 
prezydent wyszedł....a nie, jest - z czego się bardzo cieszę. Właśnie do 
pana prezydenta mam tutaj taką gorącą prośbę. PoniewaŜ juŜ kilka 
miesięcy temu panu prezydentowi radziłem, Ŝeby był bardziej 
menagerem a mniej politykiem a widzę, Ŝe dalej tylko polityka, polityka, 
polityka...to co mówił pan radny Kamiński, to mówił o tym, Ŝe polityka 
finansowa jest prowadzona źle w urzędzie miasta właśnie przez zarząd, 
przez pana prezydenta, jest złe planowanie a nie, Ŝe PiS nie chce 
inwestycji. PiS inwestycji chciał, PiS o inwestycje cały czas walczy i to 
jest nieprawda co pan prezydent mówi, takŜe bardzo bym prosił pana 
prezydenta Ŝeby nie dyskutować w ten sposób, bo to wywołuje kłótnie, 
później agresję u innych ludzi. Po co? MoŜna spokojnie dyskutować 
bardziej merytorycznie a nie politycznie, bo my tu podejmujemy waŜne 
sprawy dotyczące przede wszystkim inwestycji, finansowania i to nie są 
decyzje polityczne, to są inne decyzje. TakŜe taka prośba do pana 
prezydenta. Dziękuję.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Pan prezydent Adamowicz.  
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PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ńska 
Pan radny Krystian bardzo twórczo mnie oŜywił. Ja mam propozycję dla 
klubu Prawa i Sprawiedliwości, a mianowicie stwórzcie dokument 
alternatywnej polityki finansowej – jak pan się wyraził – miasta Gdańska. 
stwórzcie alternatywny budŜet Miasta Gdańska, bo trudno jest 
dyskutować z wami kiedy wy nigdy nie wyraziliście swoich myśli, swojej 
filozofii miasta – o ile ją macie – w formie pisemnej.  MoŜna mówić, to 
jest słowo za słowo. Ja mam publikacje, są moje wystąpienia 
publikowane, moŜna je przeczytać, moŜna je skrytykować, moŜna je 
zrecenzować natomiast ja nie przypominam sobie Ŝadnego artykułu, 
ksiąŜki, programu pisemnego panów radnych czy pań radnych. Ja nie 
wiem jakie w ogóle macie poglądy bo gdyby te poglądy zrekonstruować 
po sesji rady to jest to zbiór oderwanych polemik i z tego nie da się 
stworzyć obrazu waszej wizji Gdańska. po prostu gdańszczanie nie 
wiedzą czy PiS ma jakąkolwiek wizję. Namawiam do tego byście coś 
takiego stworzyli, ja chętnie przyjdę na debatę z wami na temat wizji 
PiSu dla Gdańska. sądzę, Ŝe to by było bardziej twórcze i będziemy 
mogli bardziej merytorycznie rozmawiać publicznie. Dziękuję bardzo.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję, bardzo krótko chce odpowiedzieć pan Krystian Kaczmarek.  
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie prezydencie my się chyba dalej nie rozumiemy bo pan nam 
proponuje Ŝebyśmy wykonywali pracę za pana a później pan sobie 
wybierze jedną wersję lub drugą wersję. To pan ma fachowców, pan ma 
urzędników, pan ma ludzi do spraw finansowych a nie my. My pracujemy 
w róŜnych zakładach pracy i mamy swoja prace finansową a tu jesteśmy 
jako radni po to, aby nadzorować pana pracę. To pan ma nam 
przedstawiać róŜne moŜliwości a  my mamy wskazywać która 
ewentualnie jest lepsza, a która nie, takŜe to pan ma tę pracę 
wykonywać a nie my. I niech pan takich rzeczy nie opowiada bo zaczyna 
pan rozśmieszać  niektórych radnych, równieŜ PO. Dziękuje bardzo.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję, pan radny Krzysztof Wiecki 
 
Radny –KRZYSZTOF WIECKI  
Panie prezydencie ja wprawdzie zadałem pani skarbnik pytanie ale nie 
odpowiedziała na nie, mam nadzieję, Ŝe teraz pan na nie odpowie. A 
pytanie brzmiało – pani skarbnik powiedziała, Ŝe zmieniła się sytuacja 
prawna dotycząca tych 8 mln. zł w związku z firmą Olivia Biznes Center, 


